



IT'S ALL ABOUT SNACKS

الأمر كله يتعلق بالوجبات الخفيفة




MADE IN ITALY



ABOUT US | نبذة عنا

AMICA CHIPS was a simple idea based on a winning strategy, designed to capture the snacks market through the high quality of raw materials, strict quality controls and advanced technologies.


 Amica Chips S.p.A. is a leading Italian company for the production of chips & snacks, located in Northern Italy near Verona.

 Our products are sold in all Italian hypermarkets, supermarkets, cash&carry stores, as well as by catering companies (horeca) and vending machines, and are distributed through all important chains: Carrefour, Auchan, Lekkerland, Conad, Esselunga, Iper, Metro, etc.

 Ten years ago, we started to export our products which are present in 30 countries.


 Amica Chips is certified: ISO 9001:2008 - IFS - KOSHER

 Amica Chips is part of the European snack's association "ESA", the only trade association dedicated 100% to the development of the European savory snacks industry.


 Amica Chips is part of the consortium "Italia del Gusto" comprising important Italian firms with high quality products in the food sector, which together represent "MADE IN ITALY" throughout the world.


اميكَا شيبس كانت فكرة بسيطة تستند إلى استراتيجية ناجحة، مصممة للاستحواذ على سوق الوجبات الخفيفة من خلال الجودة العالية للمواد الخام، وضوابط الجودة وتقنيات الأنظمة المتقدمة.


 اميكَا شيبس هي شركة إيطالية رائدة في إنتاج رقائق البطاطس والوجبات الخفيفة، وتقع في شمال إيطاليا بالقرب من فيرونا.

 تُباع منتجاتنا في جميع محلات السوبر ماركت الإيطالية، ومحلات السوبر ماركت، ومحلات النقد والحمل، وكذلك من خلال شركات تقديم الطعام (هوريكَا) وآلات البيع ويتم توزيعها من خلال جميع السلاسل المهمة: كارفور، أوشان، ليكرلاند، كوناد، وإيسيلونجا، وإيبر، وميترو، إلخ.

 قبل عشر سنوات، بدأنا في تصدير منتجاتنا الموجودة في 30 دولة

 أميكَا شيبس حاصلة على شهادة: ISO 9001: 2008 - IFS - KOSHER

 اميكَا شيبس هي جزء من جمعية الوجبات الخفيفة الأوروبية "ESA"، وهي الرابطة التجارية الوحيدة المكرسة بنسبة 100٪ لتطوير صناعة الوجبات الخفيفة الأوروبية.

 اميكَا شيبس أيضا جزء من جمعية "Italia del Gusto" التي تضم شركات إيطالية مهمة ذات منتجات عالية الجودة في قطاع الأغذية، والتي تمثل مَعًا "صنع في إيطاليا" في جميع أنحاء العالم.



OUR PRODUCTION | آلية الانتاج

ORIGINS: To ensure our products are fresh 365 days a year, we select only the best European suppliers.

STORAGE: The potatoes are stored naturally in our warehouses without light sources, in order to maintain flavor and taste.

WASHING: The potatoes are sent into a large sized hopper where they're peeled using an abrasive system.

CUTTING: The potatoes are sliced: thinner for regular range, thicker for Alfredo's. Then they are washed again to eliminate any residual starch.

FRYING: The washed and sliced potatoes are immersed into a large tank full of pure sunflower oil.

PACKAGING: The potatoes are salted and packed. Now they are ready to set off for distribution.

مصدر منتجاتنا: للتأكد من أن منتجاتنا طازجة على مدار 365 يومًا في السنة، فإننا نختار أفضل الموردين الأوروبيين.

مرحلة التخزين: يتم تخزين البطاطس بشكل طبيعي في مستودعاتنا بدون مصادر إضاءة، وذلك للحفاظ على النكهة والمذاق.

مرحلة الغسيل: يتم إرسال البطاطس إلى وعاء كبير الحجم حيث يتم غسلها وتقشيرها باستخدام نظام كاشطة.

مرحلة التقطيع: يتم تقطيع البطاطس إلى شرائح رقيقة للأنواع العادية وسميكة للألفريدو. ثم يتم غسلها مرة أخرى للتخلص من أي نشا متبقي.

مرحلة القلي: تُغمس البطاطس المغسولة والمقطعة في حوض كبير مليء بزيت دوار الشمس النقي.

مرحلة التعبئة والتغليف: البطاطا مملحة ومعبأة وهي الآن جاهزة للتوزيع.

GUIDELINE FOR DEVELOPMENT | دليل إرشادي من أجل التنمية



ECOSUSTAINABILITY
الاستدامة الايكولوجية



EXCELLENT QUALITY OF RAW MATERIAL
جودة ممتازة للمواد الخام



CONSTANT RESEARCH & INNOVATION
البحث المستمر والابتكار



منتجاتنا

OUR PRODUCT


MADE IN ITALY



عبوة حجم اكسترا | EXTRA BOX

Best-selling Amica Chips products in an extra size designed for party, events and ideal for every moment.

الأكثر مبيعًا من منتجاتنا بحجم كبير، مصممة للحفلات والمناسبات ومثالية لكل لحظة.



نكهة الملح
SALT



نكهة تقليدية
TRADITIONAL

MADE IN ITALY



ALFREDO'S | الفريدوز

is our Gourmet line of potato chips,
Home Made style thicker and
crunchier, less 30% of fat.

رقائق البطاطس المخصصة للذوابة،
بأسلوب صنع منزلي أكثر سمكًا وأكثر
قمرشة، وأقل 30% من الدهون.

نكهة الفلفل
PEPPER



بالتعاون مع



الكما الإيطالي عالي الجودة

نكهة الكما
TRUFFLE



MADE IN ITALY



الدورادا | ELDORADA

Eldorado is crunchier compare to the traditional Chips, and less 30% of fat.

إلدورادو أكثر قرمشة مقارنة بالرقائق التقليدية، وأقل 30% من الدهون.

المشويات
GRILLED



باريكو
BARBEQUE



بدون ملح
NO SALT



زيت زيتون
OLIVE OIL



إكليل الجبل
ROSEMARY



بالخضار
VEGGY



MULTI PACK
6 PACK * 25 GM

نكهة تقليدية
TRADITIONAL





سناكس الذرة | MAIS SNACK

Maxi sized pack with DIFFERENT shape corn double cheese, gluten free

اكياس بحجم كبير بأشكال مختلفة بنكهة الذرة بالجبن المضاعف، خالية من الجلوتين.



اصابع الذرة الجبن
CORN CHEESE STICKS

125gm



أصابع الذرة بالجبنه اكسترا قرمشة
CORN CHEESE STICKS EXTRA CRUNCH

100gm



كرات الذرة بالجبن
CORN CHEESE BALL

125gm





BARMAN | بارمان



وجبة خفيفة بنكهة الذرة مخروطية الشكل
ذات مذاق ساحر و فاتح للشهية.

A cone-shaped corn flavored snack
with a charming and appetizing taste.





المستورد والمسوق : م امكان الخليج التجارية
خدمة العملاء: 00966126654000
واتساب: 00966556687445
بريد الكتروني: info@eimkaan.com

Imported and Marketed by : Eimkaan Alkhalih Trading EST
Customer services: 00966126654000
WhatsApp: 00966556687445
Email: info@eimkaan.com



MADE IN ITALY